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Punkt  Indhold 
1. Her og nu Ledelse, Elever, Personale, Forældre  

Afbud fra Peter 
Ledelsen:  
Vi er glade for at have fået 0.-4.klasse tilbage på skolerne 
igen. Opstarten er i det store og hele gået fint. Der har været 
gode tilbagemeldinger fra forældre. 
Det er klassen, der er boblen i hele skoledagen. Der kan 
afviges fra det i ydertimerne i SFO-delen.  
Der er særligt fokus på hygiejne. 
Omkring 0.-3. klasse har vi maksimalt 3 voksne pr klasse.  
Omkring 4. klasse har vi maksimalt 4-5 voksne pr klasse. 
Medarbejderne møder maksimalt 2 klasser. 
Der er hovedfokus på trivslen og det sociale. 
Bemærkninger: Det er hårdt, men godt for børnene at komme i 
gang igen. Godt at der er hovedfokus på trivslen og det 
sociale. 
Stor ros til medarbejderne. De har vist omstillingsparathed på 
meget kort tid endnu en gang. 
 
Processen er afsluttet vedr. ansættelse af ny afdelingsleder på 
Frydenstrand. Valget er faldet på Trine Fransson, der kommer 
fra en konstitueret lederstilling i Brønderslev. Hun starter op 
mandag efter vinterferien. 
 
Der har været opslået to stillinger som kulturmedarbejdere. 
Der er samtaler onsdag i uge 7.  
 
Opfølgning på drøftelse vedrørende trafik på Abildvej: Der 
åbnes en sag på ny med udgangspunkt i droneoptagelser. 
Opmærksomhed på at droneoverflyvningen også foretages, 
når børnehaven er opstartet. 
 
Afgangsprøver for 9. klasse: Mundtlig og skriftlig dansk. 
Mundtlig engelsk og Skriftlig matematik. Der er mulighed for at 
tilpasse indholdet i de mundtlige prøver til den gennemførte 
undervisning. Lige nu afventes, om der kommer en ny dato for 
9. klassernes sidste skoledag. 
Bemærkninger: Elevskuffelse over, at sidste skoledag rykkes. 
Men en udskydelse af sidste skoledag kan øge 
sandsynligheden for en mere festlig fejring. 



 
BUU møde tirsdag den 9. februar gav mulighed for at 
omlægge nogle timer i de praktisk/musiske fag og UUV. 5.-7. 
årgang kan omlægge 6 timer og 8. og 9. klasse med 4 timer. 
Afdelingslederne arbejder pt. på en plan for denne omlægning. 
Bemærkninger: Har man drøftet, hvad der fx skal ske med de 
elever, der er gået glip af svømning i store perioder i dette 
skoleår? Dette undersøges. 
 
BUU har lavet prioritering af faglokaler på skolerne. Lokaler på 
Buhlsvej er prioriteret både som nr. 1 og 4 på listen. Det er vi 
taknemmelige for. 
 
Medarbejdere: 
Ena: Stor ros til alle dem, der er startet op på skolerne. Vi får 
snakket om de udfordringer, der opstår via de ugentlige MED-
møder. 
Der er mange elever, der er corona-trætte. Der er opstartet 
test for medarbejdere på skolerne. 
Mark: Der er meget roligt både i medarbejderflokken og blandt 
eleverne. Eleverne bruger også ind imellem de virtuelle rum til 
noget socialt, og nogle af de dynamikker, vi kender fra den 
almindelige undervisning begynder at vise sig i den online 
undervisning. Vi håber, at dette er sidste nedlukning i denne 
omgang. 
 
Forældre: 
Kasper: Det har været fantastisk med de virtuelle rum for 
børnene herhjemme. Nogle har fået knyttet nye og nære bånd 
med klassekammeraterne. Kæmpe stor ros til det. 
Det er godt, at 0. klasserne nu igen kan komme ind gennem 
skolegården om morgenen på Abildvej. Det giver en mere sikker 
skolevej for nogen. 
Charlotte: Oplevelse af stort læringsudbytte. Stor ros til de lærere, 
der gør det muligt. 
Claus: Mange ting går godt, men det er også ved at være en noget 
presset tid med den megen online undervisning. 
Dorthe: Der er meget god undervisning, men det er meget hårdt, at 
fritidsaktiviteterne er lukket ned. Det opleves, at det faglige niveau 
stiger, mens den psykiske trivsel falder. Hvordan mon det sociale 
samspil i klassen bliver påvirket af denne afstand? 
Medarbejderkommentar: Der er også mange eksempler på elever, 
der har det fagligt svært. 

 

2. Økonomi Regnskab 2020 
Budget 2021 
Særligt om ”Coronamidler” 
 
Søren gennemgik økonomien. Regnskabet for 2020 ender 
med et mindreforbrug på ca. 2 mio kr, hvoraf 1,8 mio kommer 
fra coronapuljen. 



Budgettet for 2021 balancerer. 
 
Bemærkninger:  
Kasper: Hvordan ligger lokallønnen i forhold til de øvrige 
distrikter? Det er vigtigt, at lokallønsmidlerne stemmer 
nogenlunde overens med de øvrige distrikter. 
Søren: Jeg vil læne mig op af det, der foregår i de andre 
distrikter. 
Kasper: Ros til, at der er indlagt lidt buffere forskellige steder i 
budgettet. 
Jan: Opbakning til, at der opmærksomhed på 
lokallønsmidlerne. 
Det er glædeligt, at vi i forhold til inklusionsmidler ikke længere 
har et underskud på omkring 2 mio, men at vi i stedet ligger 
tæt på 0. 
Charlotte: Hvordan ser eksklusionspuljen ud i forhold til de 
øvrige distrikter? Det er vigtigt, at puljen er høj nok til de 
behov, der er. 
Søren: Det vil ikke være der, vi kommer til at gå på kompromis. 
 
Karina: Det er vigtigt, at der er afsat midler til, at de planlagte 
lejrskoler kan gennemføres. 
 
Budgettet for 2021 godkendes med forbehold for, at 
lokallønnen ikke ligger væsentligt under de andre distrikter. 
 
Regnskabet vil i løbet af året blive fulgt op med en graf, der 
viser det lineære forbrug i forhold til budgettet. Ved udgangen 
af januar 2021 ligger forbruget på 7, i forhold til 8, 2021. 

3. Skolebod Opfølgning på tidligere debat om skolebod. 
Punktet udsættes til næste møde, hvor Søren kommer med et 
oplæg. 

4. Elevtal Først gennemgang af vores princip for klassedannelse. 
Herefter gennemgang af elevtal for kommende skoleår 
efterfulgt af overvejelser om evt. behov for klasseoptimering 
pga. ændringer i antal elever på en årgang på en afdeling. 
 
 
Jan gennemgik princippet for klassedannelse. 
Jan: Opmærksomhed på om punktet vedr. information til 
forældrene kan opfyldes, når der står ”straks” i princippet.  
Jan medbringer et nyt udkast, hvor det er gjort tydeligere, hvad 
der menes i forhold til, hvad der er praktisk muligt. 
 
Punktet blev drøftet og fortsættes på næste møde. 
 

5. Næste møde Dato: Mandag 15. marts. Sted: Afventer Coronasituationen  

- Skolebod 
- Elevtal og klassedannelse 



- Visionsseminar 

6.  Evt. Søren: På tirsdag er der visionsseminar, hvor vi ses igen. 
Dorthe: Det har været et udfordrende år at være med i 
ambassadørgruppen for talentsport, men det går godt alligevel. 
Det er særligt synd for de elever, der har søgt ind, men ikke 
kan få et svar på, om de er kommet ind.  

7.  Print og underskrift Ikke muligt, da mødet er virtuelt. 
 

 


